
    570030569קהילתית בע"מ   ישבות י להת אגודה שיתופית חקלאית  אשכולות
 

 
 ------------------------------------------------------------------- 

קהילה שהיא בית   – אשכולות   

  5 רמספ -אגודה   וועד הנהלהפרוטוקול ישיבת סיכום 
  

  . במזכירות ת אגודההתקיימה ישיבת ועד הנהל 17/05/22בתאריך  .1

ומורן    דודי אזולאי  –  ו לא נכחיונתן לניאדו.    – מזכיר  .  ויוני וייסמן  אורי ברבי, חיים עגיב  –נכחו: חברי ועד    בישיבה  .2

 . בלשאי

 :שנדונו בישיבהלהלן הנושאים  .3

 הצגת חובות וסטאטוס הטיפול בהם.  ,  סקירה כלכלית  .א

 סקירת פרויקטים ומיזמים על הפרק.   .ב

 נושאים שוטפים.   .ג

 מישיבות קודמות:להלן סטאטוס מעקב החלטות  .4
 טרם הוצגו חלופות. –יוצגו ע"י הרבש"ץ  –חלופות שמירה   .א
תזומן   – התשלום לתובעים במסגרתהמשך התנהלות האגודה מול שאר תושבי השלוחה לאחר סיום   .ב

 אסיפת חברים לדיון בנושא להמשך ההתנהלות.  
התקיימה פגישה עם ארזים ומנכ"לית מועצה בנוגע לבחינת המשך הפיתוח. הנושא ייבחן משפטית ולאחר    .ג

 מכן תתקבלנה החלטות. 
 .התהליכים המקדימיםהיישוב ממתין לפריסת תשתית סיבים אופטיים ביישוב. ככלל, הסתיימו כל   .ד

 
 להלן סיכום הישיבה וההחלטות שהתקבלו: .5

  תג"ב  אחריות   החלטה   פירוט  נושא מס"ד
היישוב מנהל תביעה משפטית מול תושב היישוב בעל   חובות תושבים  כלכלי   1

חוב גבוה ליישוב. מרגע שהנושא עבר לציר משפטי 
 הנושא אינו בטיפול היישוב.  

עו"ד   -משפטי
   גיל בן משה

הצבעה: פה  
  אחד

  שוטף

חובות תושב   כלכלי   2
שעזב את  

  היישוב 

היישוב מנהל תביעה משפטית מול תושב לשעבר של 
היישוב בעל חוב גבוה ליישוב. מרגע שהנושא עבר  

  לציר משפטי הנושא אינו בטיפול היישוב.  

עו"ד   -משפטי
  מיקי הראל  
הצבעה: פה  

  אחד

  שוטף

)  2013המועצה חייבה במשך שנים רבות (מינואר   חיוב מועצה   כלכלי   3
בתשלומי ארנונה. הנושא הוצג  חיובי יתר את היישוב 

לגזבר המועצה ללא קבלת החלטה מצידו. הנושא יוצג  
  למנכ"לית המועצה בפגישת העבודה.

   שוטף  מזכיר

חוב חטיבה   4
  להתיישבות 

סיום חוב 
חטיבה 

  להתיישבות 

  אש"ח 120-מהחוב. יתרת החוב כ 2/3  -כ היישוב שילם
ישולמו בשלושת החודשים הבאים. בתום התשלום לא 

  ישארו חובות יישוב לחטיבה להתיישבות.

  שוטף  מזכיר

סיבים   5
  אופטיים

בשעה טובה הגיעו הסיבים האופטיים ליישוב ע"י   פריסת סיבים
הקבלן המבצע. בימים הקרובים מתוכננת תחילת  

  עבודות סלילת הסיבים.

  שוטף  מזכיר

פגישת    6
  עבודה 
  מועצה 

פגישת עבודה  
  מנכ"לית מועצה 

תבוצע פגישת עבודה במהלך החודש הקרוב 
בהשתתפות יו"ר הועד והמזכיר. בפגישה יועלו  

נושאים פתוחים ושוטפים ע"מ לקדמם מול בע"ת 
  השונים במועצה. 

  שוטף  מזכיר

 

 : נוספיםעדכונים  .6

                                                               א.מ.ל  .א

  בברכה,                                                                                   

 ועד אגודה                                                                                                                      


